

Homework for Level Three

Date due: 19/05/2024

الواجب البيتي للمستوى الثالث

تاريخ التسليم: 2024/05/19

Islamic Education (التربية الإسلامية)

- مراجعة موضوع (آداب الزيارة) على الصفحات (106-107) من كتاب التربية الإسلامية 3 لترسيخ الفهم والاستيعاب والأجابة على الأسئلة أدناه.
 - مراجعة موضوع (آداب زيارة المريض) على الصفحات (108- 110) من كتاب التربية الإسلامية للأجابة على السؤال ادناه في دفتر الواجب البيتي .
- Revise the subject of (Islamic Etiquette upon Visiting a House) on P. (106-107) in the Islamic Education Book-3 to verify clear understanding and answer the following questions.
 - Revise the subject of (The Manners of Visiting a Sick) on P.(110-108) in the Islamic Education Book-3 to answer the following question in your homework book.

1- ماذا نفعل عندما نزرور شخصاً في بيته؟

1- What should we do when we visit someone's house?

.....
.....
.....

2- ما هي آداب زيارة المريض؟

2- What are the manners of visiting the sick person?

.....
.....

3- أكملوا هذا الدعاء الذي يبدأ بـ (أسأل الله) ؟ ووضّحوا باختصار المقصود به.

3- Finish this Dua'a that starts with (I ask Allah) and briefly explain what it means.

.....
.....
.....

4- أملأوا الفراغات التالية بكلمات مناسبة :

4- Fill in the following blanks with suitable words:

- 1- When visiting a patient, we usually wish them a
- 2- You may knock the door up to times.
- 3- When visiting the patient, we offer them
- 4- When we visit a patient, we choose words.

5- أكتبوا (دعاء زيارة المريض) الذي يبدأ بـ (أسأل الله) على الصفحة 127 من كتاب التربية الإسلامية-ج3 في دفتر الواجب البيتي ثلاث مرات لترسيخ الحفظ وتسميعه داخل الفصل .

5- Write the Du'aa of (Visiting the Sick) on P.127 from the Islamic Education Book 3 three times in Arabic in your homework book to verify memorizing and reciting in the classroom.

.....1
.....
.....2
.....
.....3
.....